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Styrelseprotokoll nr 2025:01 
Sammanträdesdatum 28 januari 2025, Lokal: Konferenslokalen, Gullmarsplan 17 

Närvarande: Chris Larsson (ordf.), Margareta Glock, Bengt Krantz, Cissi Ridderstolpe, Göran 

Nordahl, Britt-Inger Hahne, Marie-Louise Israelson, Lars-Erik Torstenson, Greta Tellström, 

Tommy Svensson Annéa Nordqvist och Lena Almström. 

Ej närvarande: - 

 

§ 1 Mötets öppnande  

Ordföranden öppnade mötet. 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Enligt utskickad agenda. 

§ 3 Val av protokolljusterare 

Greta utsågs till protokolljusterare. 

§ 4 Föregående protokoll 

Föregående protokoll läggs till handlingarna. 

§ 5 Ekonomi 

Det ekonomiska läget ser relativt bra ut.  

Resultatet för 2024 blev en förlust på -22,5 tkr, vilket var bättre än budgeterat. 

Likvida medel just nu 310 tkr fördelat på: PG-konto 54 tkr, Sparkonto 81 tkr och fasträntekonto 

175 tkr. 

Beslut att för nästa år ska vi ange sista betaldatum för medlemsavgiften till den 15 januari.  

Vi ska undvika avgifter för aktiviteter på exakt 200 kr för att lättare kunna särskilja dessa från 

medlemsavgifter. 

 

§ 6 Medlemsläget 

För närvarande har vi 574 medlemmar. 

Greta ska efter den 31 januari ta ut en excel-lista över betalande medlemmar och skicka till 

övriga i styrelsen. 

 

§ 7 Årsmötet 

7.1 Verksamhetsberättelse 2024 

Det utskickade förslaget till verksamhetsberättelse för 2024 godkändes. 



 
 

Förslaget till budget för 2025 kommer eventuellt att revideras något beroende på antalet 

betalande medlemmar per den 31 januari. 

 

7.2 Praktiska frågor kring årsmötet. 

Styrelsen bör vara på plats i Arken mellan kl.12:15 – 12:30. Vi får placera ut oss på lämpliga 

ställen för att lotsa deltagarna rätt till personalmatsalen.  

Annea undersöker om det finns några lämpliga kandidater att föreslå ingå valberedningen 

Britt-Inger kontaktar föredragshållaren från PostNord Plus. 

 

§ 8 Aktiviteter  

8.1 Rapporter genomförda aktiviteter sen förra styrelsemötet. 

De genomförda aktiviteterna sedan för styrelsemötet har i stort sett varit uppskattade och 

lyckade.  

8.2 Status planerade aktiviteter omgång 1, våren 2025 

Bokningsläget ser i stort sett bra ut. För några aktiviteter ska vi skicka ut information om att det 

fortfarande finns lediga platser. (se punkt 9) 

 

§ 9 Information till medlemmarna 

Vi ska skicka ut följande information till medlemmarna: 

• Att det fortfarande finns lediga platser till följande aktiviteter: 2514 Radion 100 år, 2516-

2517 Vårsalongen, 2521 Krig och Fred och 2523 Konst i Konserthuset 

• Påminna om sista dag för att betala medlemsavgiften för 2025 

• Datum (26/2) för att boka vårens resterande aktiviteter. 

 

 

§ 10 Information från Centralstyrelsen 

Britt-Inger informerade att på sikt så kommer Centralstyrelsen att avvecklas. Eventuella bidrag 

till lokalföreningarna kommer att fördelas mer rättvist beroende på antal medlemmar. I dagsläget 

har Centralstyrelsen en kassa på cirka 200 tkr. 

 

§ 11 Övrigt 

11.1 Föreningshuset 

Lars-Erik gör ett förslag till text för Påminnelse 1 och skickar över till Tommy. 

Påminnelse 1 skickas ut den 10 februari. Vi avvaktar med beslut om eventuell Påminnelse 2 

 

 

Avslutning 

 

 

 



 
 

 

Styrelsemöten våren 2025: 

• 4 mars, 25 mars, 22 april, 14 maj och 4 juni. 

• Årsmöte 18 februari 

 

 

 

Vid Protokollet: 

 

Göran Nordahl 

 

Justeras: 

 

     Chris Larsson   Greta Tellström 


